



SGCC国际赛猫联盟

SHOW GROUP CATS CONGRESS

初代血统鉴定申请表

Foundation Individual Registration

1. 所有参与品种鉴定的裁判必须严格遵守SGCC国际赛猫联盟制定之品种标准进行鉴定审核。
All judges participating in breed identification must strictly comply with the breeds standards established by the SGCC for identification and review.
2. 若参与鉴定裁判对该鉴定猫只具有疑问，可拒绝签名。
If the participating judge has doubts about the identified cat, they may refuse to sign.
3. 成功获得三位裁判签名后，即可申请该猫只之初代证书。
After successfully obtaining the signatures of three judges, you can apply for the foundation certificate of the cat.

基本信息 Informations

鉴定品种 Cat's Breed	申请人 Name	
比赛地点 Location	赛事俱乐部 Show Club	申请日期 Date

申请条件 Condition of Application

凡已具备任意血统书猫只不符合初代猫只鉴定条件; Any cat with any cetificate paper does not meet the condition of foundation individual registration ; 鉴定猫只是否具有其他协会血统书 ? Is this indentified cat have other association cetificate paper :	<input type="checkbox"/> 有 YES	<input type="checkbox"/> 没有 NO
--	--------------------------------	--------------------------------

初代鉴定猫只信息 Informations of The Cat

猫只名称 Cat's Name	猫只颜色 Cat's Color	
猫只性别 Cat's Sex	猫只眼着色 Cat's Eyes Color	猫只生日 Cat's DOB

以下申请表内，所有人，姓名和电话号码是必须填写的，否则该申请表会被退回
Complete name and Mobile Phone Number of owner is required. If this section is not complete, it may be returned.

所有人 Owner

姓名（中文名，英文名或汉语拼音） Name (Chinese Name, English Name or PinYin)	SGCC注册猫舍名 Cattery Name
电话号码 Mobile Phone Number	邮箱 E-mail

联合所有人#1 Co-Owner #1

姓名（中文名，英文名或汉语拼音） Name (Chinese Name, English Name or PinYin)
电话号码 Mobile Phone Number

联合所有人#2 Co-Owner #2

姓名（中文名，英文名或汉语拼音） Name (Chinese Name, English Name or PinYin)
电话号码 Mobile Phone Number

裁判请完成以下部分 Judges complete the following

本人承诺经仔细确认后，依照SGCC国际赛猫联盟制定之品种标准，确认该参加鉴定之猫只为以下品种，并同意给予申请初代血统证书。
I have evaluated this cat and find that it sufficiently meets the SGCC breeds standard for use in the following breeding program.; I agree to the association's application for a foundation cetificate.

确认品种 Breed	裁判签名 Judge's Sign	鉴定日期 Date
---------------	----------------------	--------------

单次鉴定收费500元；申请证书费用100元 FEE for IDENTIFY: RMB 500；FEE for CERTIFICATE PAPER: RMB 100
提交至 ikevnzhang@gmail.com Send to ikevnzhang@gmail.com